
 

 

Hvidtjørnen, Møde med GF, Referat 

 

Ved mødet med grundejerforeningen d. 23/4 2021 fremførte grundejerforeningen 
deres synspunkt for mangler på færdiggørelsesarbejdet. 

Følgende indeholder både aftaler og spørgsmål, som skal besvares. 

 

Generelt: 

GF ønsker svar på om nedløbsridte er placeret korrekt. Horsens Kommune melder 
tilbage hvis det ikke er tilfældet. 

Det blev aftalt, at jord mod brosten på kant ved græsrabatter bliver løsnet og 

eftersået.  

GF ønsker svar på hvorfor trætoppe flere steder er afskåret/knækket af 
(OKNygaard) 

Generelt er der mange løse brosten på kant, især ved hjørner. OKNygaard 
gennemgår grundigt inden udlægning af slidlag. 

Særlig opmærksomhed ved vejender rift. slidlagets tykkelse. Som aftalt med 

OKNygaard ad flere omgange, skal det sikres, at beboerne får en tålelig opkørsel. 
Hvis det ikke kan lykkes skal brostenene sættes om. 

Ved sti mod syd (ved støjvold) mangler der rørunderføring under nyt stistykke.  

Rabatter mod ulige numre for enden af stamvej skal etableres. 

Flere grundejere er blevet gjort opmærksomme på, at der bliver foretaget 

stampning af indkørsler efter slidlag er etableret. (Forklaring fra OKNygaard). 

 

Grønt område nr. 37: 

GF ønsker et muldlag lagt på græsområdet. Det blev aftalt, at Horsens Kommune 
undersøger omfanget, og vender tilbage med muligheden for at levere muld. 
Horsens Kommune kan acceptere at levere 100 m³ muld, hvilket svarer til et 
gennemsnit på 2-3 cm på hele området. GF skal selv udlægge og evt. efterså græs. 

Ved overgangen til den overordnede GF skal brønde hæves. 

 

77: Brosten i overkørsel står i forskellig højde, og med forskellig hældning. 
Der ønskes svar på om de er korrekt afsat. 

75: Løs brosten ved rist 

27: Det er meget ujævnt langs nyetableret vold. Skal udjævnes. 

25: Der skal plantes tre klynger træer 

21: Udjævning og eftersåning ved rabat 

15/17: Der etableres ny brønd og dræn på stedet, da det er vurderet, at 
problemerne med afledning af vandet skal håndteres lokalt. Ved tv-
inspektion er det konstateret, at der er forhindringer og sammenbrud 
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  Side 2 

af de gamle markdræn, som det vurderes forbundet med stor 
usikkerhed ift. fremtidig drift. 

 Plan over gamle dræn sendes til GF. 

5/7: Nyt betondæksel til stophane. 

2/4: Græsrabat på stamvej ved er meget ujævnt.  

4: Fliser, som er lagt om ifm. overkørsel ligger løst. 

8: Ønsker skriftlig forklaring på brostenenes forskellige hældning. 

12: Der er skåret i chaussésten. De skal skiftes, hvis det ikke er grundejer 
selv der har forårsaget skaden. 

48/50: Der skal lægges et mindre lag grus på sti for at fjerne lavning. 

50: Græsrabat udjævnes og eftersås. 

52: Græsrabat mod syd (ved stien) er ujævn. Udbedres. 

52: Tilstoppet brønd ved grussti kan indberettes via ”Giv et praj”. 

52:  Fliser endnu ikke lagt korrekt om. 

54: Efterfugning. OkNygaard skal kontakte grundejer for højde ift. 
indkørsel. 

62: Rabat tilrettes og eftersås. 

34: Rabat tilrettes og eftersås. 

62/64: Græs på rabat ved stamvej er endnu ikke på plads. 

70: Hvorfor er der etableret chaussésten på ejers ejendom? (OKNygaard) 

104: OKNygaard skal kontakte grundejer for betondæksel ved stophane. 

 

 

Brian Skaarup Hannibal 

Ingeniør 

 

  

 

 

 

 

 

 


